

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: ARAB INVESTORS UNION CO. FOR

REAL ESTATES DEVELOPING

Date: 03-10-2024 03:39:55 PM

Subject: The Resolutions Of The General Assembly

Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: اتحاد المستثمرون العرب للتطوير العقاري التاريخ: 10-03-2024 03:39:55 PM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي

The Ordinary General Assembly Meeting of ARAB INVESTORS UNION CO. FOR REAL ESTATES من DEVELOPING was held on 1:00 On 03-10-2024 at ZOOM, the shareholders خلال الرابط الالكتروني participation in the Assembly Meeting was 76.55% The following decisions were adopted at the Meeting:-

عقد الساعة 03-10-2024 على 1:00 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة اتحاد المستثمرون العرب للتطوير العقاري.وذلك في من خلال الرابط الالكتروني ZOOM وبنسبة حضور 76.55% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

Subject: Electing the following members (legal entity) and (person) as Board of Directors

الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس ادارة (شركة/شخص طبيعي)

Electing the following as a Board of Directors:

Name	Nationality
ABDELKAREEM AHMAD A.ALNABELSI	Jordanian
SEIF EDDIN WALID A.ABUALFAILAT	Jordanian
FAYYAD AHMAD ABDUL KAREEM AL NABELSI	Jordanian
AKRAM NAYEF ALI MOHANNA	Jordanian
YOUSEF AHMAD SAID QAISIEH	Jordanian

انتخاب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة التالية

الجنسية	الاسم
أردني	عبد الكريم احمد عبدالكريم النابلسي
أردني	سيف الدين وليد عبدالغني ابوالفيلات
أردني	فياض احمد عبدالكريم النابلسي
أردني	اكرم نايف علي مهنا
أردني	يوسف احمد سعيد قيسية

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: عماد الصغير

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عماد الصغير